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Lieve lezer, 

Voorjaar! Een vruchtbaar seizoen, 
vol met lammerende schapen, 
nieuwe nestjes, eerste snedes, 
koeien weer naar buiten en nieuwe 
scharrels. Het eerste halfjaar is 
alweer voorbij gevlogen!

In deze editie van de Koeieletters 
zijn de foto’s van de BiLE te vinden.  
 
We hebben voor het onderonsje 
Robbert van Sambeek 
geïnterviewd, en Baukje Andela 
vertelt over haar avontuur in 
Hongarije. 

Eerstejaars Peter van der Loos 
vertelt over het boerenbloed 

dat door zijn aderen stroomt, en 
Theo Wieggers neemt je mee 
in zijn verhaal over hoe het hem 
is afgegaan na zijn afstuderen.  

Bij de verenigingsdieren kom je 
achter de geschiedenis van de 
familie van Lana, Klaske en Veera. 
 
Daarnaast: vergeet niet de Joost 
mag het weten te checken! Ook 
dit maal een kekke foto van een 
Veefokker. 

Veel leesplezier!

Vlekjes,

De Redactiecommissie 

Redactioneel

Wieke Poppe is het veefokkertje



6

Lieve Veefokkers,

De temperatuur zit alweer 
in de dubbele cijfers, de 
gemeenteperkjes staan weer vol 
in bloei en de lammetjes vliegen 
nog harder de schapen uit dan 
dat de nieuwe JSF kan opstijgen. 
Kortom het is lente!

Zoals op de site en in de mail te lezen 
was, zit het na deze winter wel goed 
met de onderhuidse vetreserves 
bij onze verenigingsdieren. 
Ze waren uitermate goed 
voorbereid op de strenge winter 
die uitbleef. Misschien dat met 
de komst van de eerste lente 
zonnestralen onze dieren wat 
extra in beweging komen. Maar 
met de komst van de lente zijn 
er natuurlijk nog meer vragen 
die bij de gemiddelde Veefokker 
naar bovenkomen: zullen er 
witbiertjes/lente bokjes in de koel-
kast komen te liggen, zal er een 
poll komen voor het lammeren 
van onze schapen en kunnen 
Veefokkers ook planten fokken?

Op de laatste vraag kan ik jullie 
vast een antwoord geven, kom 
maar eens langs in het bestuurs-
hok! Dan kan je zien wat het 
resultaat is van een Veefokker en 
een actie van een grootgrutter 

om mensen aan het tuinieren te 
krijgen. Het resultaat is namelijk 
alles behalve denderund. 

Tot slot wil ik graag melden dat 
we na een grove 5 maanden 
als bestuur van deze mooie 
vereniging ontzettend tevreden 
zijn met de aanmeldingen voor de 
activiteiten. Ze zitten meestal snel 
vol, wat er regelmatig tot leidt dat 
we extra plekken moeten regelen 
(wat wij natuurlijk met liefde doen). 
Echter, als je je op hebt gegeven 
voor een activiteit en toch niet 
meer kan, vinden wij het handiger 
als je het bij ons meldt in plaats 
van je naam alleen doorstrepen 
op het bord. 

We gaan er met z’n allen 
weer denderunde maanden van 
maken!

Anton Verleun
h.t. Voorzitter 
 
 

Voorzitterswoord
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Koeien
Mohna heeft haar tweede lactatie 
24 februari officieel afgesloten. 
Met een 305-dagenproductie 
van 7470 kg melk met 4.89% vet 
en 3.66% eiwit heeft ze het netto 
gezien zowaar beter gedaan dan 
in haar eerste lactatie. Ze heeft 
namelijk een lactatiewaarde van 
82 gehaald (vorig jaar 81). Ze is nu 
op vakantie in de potstal, waar ze 
tot begin mei mag vertoeven. Voor 
Leentje zijn we druk bezig met  
zoeken naar een geschikte stier.

Schapen
In januari zijn de schapen op 
de Tolakker gescand door 3 
groepen Veefokkers en hierbij 
zijn ook onze eigen schapen 
gescand. Zowel Veera, Lana als 
Klaske zijn drachtig verklaard. 
Het is nu dus nog wachten tot 
eind maart voor we beschuit 
met muisjes krijgen in de 
Veefokkerskamer!

Varkens
Met de varkens van de Veefokkers 
gaat het uitstekend! Ten 
eerste hebben we er zowaar een 
extra varken bij gekregen, haar 
naam is Elise en ze is te herkennen 
aan haar typische geknor in en 
rond de Veefokkerskamer! Ten 
tweede is Vicky woensdag 4 

maart geïnsemineerd, met Duroc-
sperma. Dit omdat we in overleg 
met de Tolakker hebben besloten 
om maar 1 van onze varkens met 
Piétrain sperma te insemineren, 
en omdat Lieve er qua uiterlijk iets 
beter uit zag dan Vicky heeft zij de 
voorkeur gekregen. Lieve wordt de 
eerst volgende keer dat ze berig 
is geïnsemineerd met Piétrain 
sperma. 

Anton Verleun
h.t. Voorzitter 

Dierennieuws
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Stichting Amplitude
Deze onafhankelijke stichting had 
statutair als doel de ontwikkeling, 
overdracht en implementatie van 
kennis in de vleesketen te bevor-
deren. De stichting ontplooide in 
de praktijk vooral activiteiten ter 
bevordering van de kennisover-
dracht in de vleessector. Sticht-
ing Amplitude is in 1988 opgericht 
door dierenarts  Watse Sybesma. 
Na aanvankelijk in de vleeskeuring 
werkzaam te zijn geweest, werd hij 
na zijn promotie onderzoeker van 
de vleesketen bij het Instituut voor 
Veeteeltkundig Onderzoek in Zeist 
(later opgegaan in ID-Lelystad). In 
1972  is hij benoemd tot directeur 
van het instituut. Na zijn aftreden 
als directeur in 1988, was Watse 
Sybesma actief als voorzitter in 
de door hem opgerichte Stichting 
Amplitude. In 1998 werd de ‘Inter-
national Award’ van de American 
Meat Science Association aan 
Watse Sybesma uitgereikt. 

De stichting is eerder dit jaar opge-
heven. Er was door verschillende 
oorzaken onvoldoende vraag naar 
informatie over de vleesketen, 
bovendien werden de bestuurs-
leden een dagje ouder. Wij, het 
bestuur van V.V.F.C. “De Uithof”, 
willen het voormalig bestuur van 

Stichting Amplitude bedanken dat 
zij ons hebben benaderd. Wij zijn 
zeer trots dat Stichting Amplitude 
ons ziet als ‘de toekomst’ aan-
gaande de kennisoverdracht in de 
vleesketen en onze vereniging wil 
steunen.

Toelichting voor keuze V.V.F.C.’De 
Uithof’
‘Volgens de statuten van de 
Stich-ting Amplitude moet bij 
ontbinding het batig saldo best-
eed worden aan een doel dat 
het doel van de stichting zo 
dicht mogelijk nabij komt. Er is ge-
kozen voor de V.V.F.C. “De Uithof”. 

Wij vinden het belangrijk dat 
(toekomstige) dierenartsen 
daadwerkelijk kennis verwerven  
van de vleesketen, ook  van de 
fokkerijkant. 

Dit  is volgens ons des te meer 
belangrijk nu er in het studie-
programma  minder aandacht 
aan wordt besteed  dan vroeger. 
Tenslotte denken wij hiermee in 
de geest van de oprichter van de 
stichting gehandeld te hebben.
Wij wensen jullie veel succes met 
de activiteiten die jullie ontwik-
kelen.’

Sybesma



mede mogelijk
 gemaakt  door onze 

boeren en telers
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Verenigingsschapen
In 2009 schafte de Tolakker 200 
nieuwe schapen aan, waarvan 
2 werden aangewezen als vee-
fokkersschapen: Vita’s Veerle (een 
zwarte ooi) en Mine Dolores (een 
witte ooi). Dit waren de eerste 
veefokkersschapen. Het fokdoel 
was om een opvallend schaap in 
de koppel te fokken: een zwartbles.

De eerste keer fokken gingen 
Veerle en Mine naar Hollandsche 
Rading, op bezoek bij de ram. 
Hier werd uit het fok-oogpunt niet 
veel succes geboekt: er werden 
alleen maar rammetjes ter wereld 
gebracht. 

In 2010 was de Tolakker Q-koortsvrij, 
dus mochten er geen rammen 
aangevoerd worden en werden 
beide ooien gedekt door een 
Swifter-ram van de Tolakker. Dit 
bracht ons natuurlijk niet dichter bij 
een zwartblesschaap, dus in 2011 
werd Vita’s Veerle geïnsemineerd 
met een zwartblesram. Mine 
Dolores liep blauwuier op, 
waardoor ze helaas moest worden 
afgevoerd. Otje Hannelore, een 
mooie zwarte ooi, werd 
aangewezen als nieuw 
veefokkersschaap. Veerle beviel 
van een rammetje, Bink. 

In 2012 werden Veerle en Otje 
geïnsemineerd met sperma van 
zwartblesram Hopla uit Kamerink. 
Veerle werd niet drachtig gescand, 
dus ze werd daarna gedekt door 
een ram van de Tolakker. 

Otje Hannelore bracht twee 
mooie zwartbleslammetjes ter 
wereld: Isaak en Klaske. 

Om door te fokken kocht de 
Tolakker zwartblesram Aron aan 
om beide ooien te dekken. Klaske 
bracht Lana en Veera ter wereld, 
2 prachtige ooitjes die 75% 
zwartbles zijn. Vita’s Veerle beviel 
van een rammetje, Menno, maar 
kreeg daarna blauwuier en moest 
helaas worden afgevoerd. Nadat 
Bink op een commissieborrel 
is opgegeten (wat niet zo goed 
smaakte) heeft het bestuur dit 
jaar haar culinaire expertise 
losgelaten op Menno, en hebben 
we op de commissieborrel heerlijk 
schaapsvlees gegeten. 

Lana, Veera, en Klaske zijn gedekt 
door ram Mark, en op het moment 
van schrijven zijn we in afwach-
ting van de mooie lammetjes die 
hieruit zullen voortkomen!

Historie verenigingsdieren
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Historie verenigingsdieren
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Op een vroege dinsdagochtend 
verzamelde een enthousiaste 
groep veefokkers zich voor het 
Androclus om op bezoek te gaan 
bij de broederij van Agromix in 
Afferden. 
 
Na een kleine pitstop om meneer 
de Voorzitter (die zich verslapen 
had) op te halen, reisden we 
verder naar het zuiden. Daar 
werden we ontvangen door Hans 
Groot Koerkamp, die een lekkere 
bak koffie met echte Limburgse 
vlaai voor ons klaar had staan.  
We konden plaatsnemen in 
de kantine en hij vertelde ons 
een uitgebreid verhaal over het 
ontstaan van het bedrijf, hoe het 
allemaal in elkaar stak en welke 
veranderingen er de laatste jaren in 
de sector hadden plaatsgevonden.  
 
De broederij was enkele jaren 
geleden nieuw gebouwd, volledig 
gefinancieerd door de EW-group. 
Dit bedrijf is in het bezit van de 
merken Lohmann, H&N en Hy-
Line. Van de laatste twee merken 
werden bij Agromix kuikens 
gebroedt.

Na deze enthousiaste introductie 
was het natuurlijk tijd om de 
broederij zelf in te gaan en dus 

sprong iedereen snel onder 
de douche, waarna we een 
rondleiding kregen. 

Op iedere plek in het bedrijf 
mochten we naar binnen 
en het was indrukwekkend 
om te zien hoe  snel  de  
kuikens  voorbij  komen.  
 
Opvallend was ook de rust 
waarmee de medewerkers met de 
kuikens omgingen, en Hans 
vertelde dat dierwelzijn hier 
hoog in acht genomen werd. 
Iemand die niet goed met de 
kuikens omging mocht direct 
vertrekken. En ook de discussies 
rondom het snavelbekappen 
en de eendagshaantjes werden  
hier  op nauwe voet  gevolgd.  
 
Na deze interessante rondleiding 
konden we nog een lekker bakje 
koffie drinken in de kantine en 
gingen we weer terug naar Utrecht. 
Maar natuurlijk niet voordat we 
langs de gouden drietand waren 
geweest voor een lekker stuk kip!
 
Een geslaagde dag!

Janna van Velzen

Excursie Broederij
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Excursie Broederij
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Op een koude woensdag-
middag ging een groep 
veefokkers schapen scannen. 
Onder begeleiding van Eline 
Willems werden de schapen 
rectaal en transabdominaal 
gescand. Dat levert 
interessante beelden en theorieën 
op kan ik u wel vertellen. Want u 
hoeft als goede veterinair natuur-
lijk niet lang na te denken of het wel 
evidence based is dat de schapen 
spontaan drachtig werden 
omdat ze zo schrokken van 
Klaas Visscher z’n baard.  
 
Spontaan aborteren bij het gevoel 
van Janna van Velzen haar kille 
handen kan wel in overweging 
genomen worden, maar nader 
onderzoek is hiervoor nodig. Dat 
wil zeggen, een goede reden 
om nog eens te gaan schapen 
scannen om tot op de bodem uit 
te zoeken of dit op toeval berust 
of dat er wel degelijk een causaal 
verband bestaat. Een andere 
goede reden om het nog eens 
(of ook eens) te gaan doen is 
omdat het gewoon erg leuk was.  

We hebben interessante dingen 
van de vruchten en de anatomie 
van de schapen kunnen zien en 
bovenal geleerd wanneer we 

een schaap drachtig kunnen 
verklaren en wanneer daar 
waarschijnlijk geen sprake van is.  
 
Wat de middag naast leuk en 
interessant ook nog eens gezellig 
en grappig maakt, is niet alleen 
de gemoedelijke inborst van de 
veefokkers of die lieve wollige 
schaapjes. 

Dit wordt echter ook veroorzaakt 
door het aantal quotes voor de 
Koeieletters dat het oplevert om een 
stel veefokkers een stok met een 
scanner in de anus van een schaap 
te laten steken. Aangezien veel van 
deze quotes niet voor herhaling 
vatbaar zijn zal ik ze aan uw  
rijke fantasie laten. 

Sanne de Vries  

Schapen scannen
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Kijk uit naar deze bijzondere oplossing om BVD aan te pakken.
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Boehringer Ingelheim bv, www.boehringer-ingelheim-ah.nl, vetmedica.nl@boehringer-ingelheim.com
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Op een zonnige vrijdagmiddag 
vertrokken we richting Den Helder. 
Wie dacht dat dat dicht-bij was 
had het mis! Na 10 McDonalds 
wegrestaurants gepasseerd te 
hebben, hadden we de haven nog 
niet bereikt. Als je dan eenmaal 
de haven van Den Helder 
bereikt hebt, ben je gelukkig 
in een mum van tijd op Texel.  

Onze eerste kennismaking op dit 
Noord Hollandsche eiland was 
met de steenkoude loods die 
Werner Dros ons ter beschikking 
stelde. Het bleek ook ons 
slaapvertrek te zijn 

Nog niet echt aangenaam! Wel 
aangenaam was het bord macaroni 
met bijkomende Schultenbrau 
dat voor ons klaarstond. Hulde 
voor de commissieleden die 
vrijdagochtend al voet op Texelse 
wal hadden gezet om alle 
voorbereidingen te treffen! 
 
Na het eten vertrokken we in twee 
groepen richting Den Burg om een 
kijkje te nemen in de slachterij van 
Cor, de enige slachterij die Texel 
rijk is. Cor slacht voornamelijk 
koeien en schapen, en heel af 
en toe varkens. Met slachten en 
versnijden is hij respectievelijk 2 

en 3 dagen kwijt, geholpen door 
twee werknemers. Het mooie van 
slager zijn op Texel zijn de korte 
afstanden: kort transport en korte 
wachttijd. Minder mooi zijn de vele 
regels die met het slachten en af-
voeren van afval gepaard gaan; op 
zo’n kleine schaal kan het houden 
aan al die regels eigenlijk niet uit. 

’s Avonds werd het eetzaalgedeelte 
van de loods omgetoverd in een 
Veefokkers Vet-Inn en nadat 
Werner een mooie lullepot had 
gehouden barstte het feest los.  

Na een stevig ontbijt vertrokken 
we naar Den Burg voor het eerste 
bedrijfsbezoek bij schapenboer 
Jan Willem. Na enige uitleg over de 
walletjes en halve schuurtjes die 
het glooiende landschap achter 
de boerderij sierden, konden we in 
de stal schuilen voor de regen en 
begon de boer aan een levendig 
verhaal over zijn bedrijf en 
bestaan, waarbij hij ons meerdere 
malen smakelijk liet lachen. 
Daarna was het woord aan 
Loek van Vliet, al 20 jaar als 
dieren-arts werkzaam op Texel. 
Beide heren wisten ondanks de 
heersende brakheid iedereen te 
boeien met hun mooie verhalen.  
Na een inspectie van de 

BiLE Texel
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‘melkput’ die bij elkaar gejut 
was in al die jaren, vervolgden 
wij onze weg naar het noorden 
om uit te waaien op het strand.  
 
Snel verder naar de volgende 
boerderij:  hier werden HF-koeien 
gemolken in één van de nieuwste 
stallen op Texel. 

Wij vergaapten ons vooral aan 
de voerrobot die speciaal voor 
ons in werking werd gesteld. 

Ook zagen sommigen van 
ons voor het eerst een 
melkrobot in beweging.  
 
Hierna gingen we naar een 
schapenbedrijf waar het lammeren 
al volop bezig was. We kregen een 
praatje van de bedrijfs-leider. Toen 
waren de vleeskoeien, Piemontees 
van Werner zelf, aan de beurt. Op 
2 verschillende locaties houden 
hij en zijn vrouw Limousin en 
Piemontees vlees-koeien. We 
werden voorzien van de nodige 
cafeïne met bijbehorende koekjes, 
waarna Werner demonstreerde 
hoe je met alleen een lange stok 
en een touw een koe kan vangen, 
wat op zijn bedrijf nog wel eens 
moet gebeuren omdat de koeien 
op het moment van afkalven nog 

nauwelijks in de hand geweest 
zijn. 

De veterinaire handjes van Aron en 
Joost begonnen alweer dusdanig 
te jeuken dat ze nog even met 
hun arm in het achterste van een 
koe moesten om deze vervolgens 
drachtig te verklaren. Hierna 
zaten de bedrijfsbezoeken er op 
en wisten we niet hoe snel we bij 
de ons beloofde BBQ moesten 
komen, bereid door Chef Frituur/
BBQ/andere vette hap (Leon).  
 
Het vlees van slager Cor smaakte 
ontzettend goed, onder het genot 
van een koude Shultenbrau of 
een wit wijntje! 

Nadat iedereen zichzelf in zijn 
of haar stap-outfit gehesen 
had, was het tijd voor een flinke 
avondwandeling die ons naar 
party-café De Slock zou brengen. 
De ogen van de stamgastenwerden 
groot toen ze zagen dat een groep 
van maar liefst 50 veterinairen hun 
kroeg kwam overnemen. 

Polonaises, Jankoo’s, en 
natuurlijk Oerend Hard kwamen 
gedurende de avond voorbij. 

Na een lekker ontbijtje haastten 

BiLE Texel
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BiLE Texel

wij ons allen naar de boot, die 
ons weer aan vaste wal bracht. 
In Den Helder konden we ons 
schoon spoelen in het Tropische 
Zwemparadijs. 

Sommige bleven nog even in 
‘diepvries-sferen’ en maakten 
dankbaar gebruik van het 
buitenzwembad inclusief 
glijbaan, 

anderen vonden het niet 

tropisch genoeg en slingerden 
de stoombaden maar eens 
aan, waarna het bubbelbad 
zorgde voor verkoeling. Na een 
afsluitend praatje van Anton 
werd dit machtig mooie weekend 
afgesloten in één (of twee…) van 
de vele Mc-restaurants op weg 
naar Utrecht. Bedankt allemaal 
voor een fantastisch weekend!

Eline Bosma en Lissa Grezel 



Based on honey and essential oils

Vetramil the power of

    medical honey!
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De Rundement commissie had 
weer een interessante lezing 
georganiseerd. 24 februari kregen 
veefokkers de kans om een avond 
met Marc Maas te praten over 
communicatie en manieren om 
veehouders aan je te binden. 
Iedereen kreeg de kans om te 
vertellen wat zijn of haar verwach-
tingen waren van deze avond.  
 
Dit varieerde van leren hoe 
jezelf te verkopenen hoe je te 
gedragen in een adviesgesprek, 
tot hoe snel je zakken  te kunnen 
vullen.

Aan de hand van een presentatie 
en onze vragen zijn we op een 
aantal leerpunten gekomen die 
ik jullie niet wil onthouden: Het is 
heel belangrijk om jezelf te blijven, 
ga uit van je kwaliteiten en niet 
van je beperkingen! Alles wat je 
irriteert aan een ander, doe je zelf 
ook! Laat jezelf niet verleiden tot 
vooroordelen. Bedenk voor jezelf 
wat je unieke selling points zijn en 
draag deze uit! 

Om het gesprek met een 
veehouder aan te gaan is het van 
belang om aan LSD te denken. 
LSD?!? Ja, luisteren, samenvatten 
en doorvragen. Dan is er nog de 

80/20 regel, zorg ervoor dat de 
veehouder voor 80% aan het 
woord is en jij slechts voor 20%. 
De veehouder heeft tenslotte de 
informatie jij graag wilt weten. 
Hoe moeilijk dit is hebben Jens en 
Baukje mooi gedemonstreerd in 
een rollenspel. Onze lieve Baukje 
die Jens niet toeliet om koffie te 
halen was veel aan het woord. En 
Jens... ja, daar werd niet naar 
geluisterd. 

Aan het eind van de avond werd 
nog gevraagd of aan iedereens 
verwachtingen was voldaan. 
Bij de meeste was dit zo, een 
enkeling miste nog het financiële 
plaatje, wellicht een idee voor de 
volgende keer. En Joost, ja die had 
niets boeiends geleerd ;). 

Al met al vond ik het een 
interessante lezing waarvan ik veel 
geleerd heb. 

Petra Faassen

Lezing Verkoop
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Met de lammertijd weer in 
het vooruitzicht was het geen 
overbodige luxe om de kennis 
over het schapen verlossen weer 
wat op te frissen of om überhaupt 
kennis daarover op te doen, 
als je nog geen ervaring hebt. 
Daarom werd er, onder leiding 
van docent Herman Jonkers, 
een cursus schapen verlossen 
gegeven. De cursus bestond uit 
2 delen. Op maandag 12 januari 
was er een theorieavond en 
op dinsdag 13 januari was de 
praktijkavond waarin we konden 
oefenen met het “echte werk”. 

Tijdens de theorieavond is bijna 
alles behandeld wat je zou kunnen 
tegenkomen in de lammertijd. Het 
geboorteproces bij het schaap is 
uitvoerig besproken, met daarbij 
de dracht, de ziekten rond het 
aflammeren, de moeilijkheden 
tijdens de geboorte, de verlossing, 
de moeilijkheden na de geboorte 
en de ziekten na het aflammeren. 
Ook zijn de repositieleer en de 
verschillende verlostechnieken 
aan bod gekomen.

Tijdens de praktijkavond hebben we 
met behulp van “houten” schapen 
en echte lammeren kunnen 
oefenen met het repositioneren 

van de lammeren en het 
aanleggen van de verlostouwtjes.  
 
Het was de bedoeling dat steeds 
één persoon uit het groepje de 
oefenruimte zou verlaten, zodat 
de andere groepsleden, één of 
meerdere lammeren in het houten 
schaap konden positioneren. 
Vervolgens mocht de persoon die 
aan de beurt was terugkomen en 
was het de bedoeling dat hij/zij de 
lammeren zo zou repositioneren 
zodat ze geboren konden worden. 
Dit was niet altijd even makkelijk, 
zeker niet bij de grotere lammeren.  
 
Sommige lammeren waren 
zo neergelegd, dat het heel 
lastig te voelen was welke 
delen nu bij welk lam hoorde 
en daardoor was het ook niet 
eenvoudig te bepalen welk lam 
je het beste als eerste kon halen.  
 
Ook kon er geoefend worden 
met het kunstmatig beademen 
van de lammeren, het maken 
van verlostouwtjes en het 
inbrengen van een sonde. 

Het waren 2 ontzettend leuke en 
leerzame avonden!

Eva de Goede

Schapenverloscursus
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De eerste spreker van deze avond 
was Jan van Zijtveld van het CRV. 
Een man die heel veel weet, dat 
hebben we gemerkt deze avond. 

We werden met de MPR om de 
oren geslagen, het ging in een 
mooi tempo door. Soms was het 
lastig om zijn verhaal bij te houden. 

Een leerpunt was als volgt: als 
augustus een natte maand is, dan 
eet het jongvee in september het 
randje gras en in oktober uit het 
zich in een hoog ureum, zo rond 
de 30. Dit is nadelig want het liefst 
wil je dat die rond 18-24 of lager 
zit. Bij een hoog ureum gehalte 
daalt de vruchtbaarheid. Ook weet 
je dat als het ureum hoog is, de 
dieren weidegang krijgen. 

De tweede spreker van de avond 
was Arie van Kamp van het bedrijf 

Lely. Na een inleiding over het 
bedrijf Lely en de mogelijkheden 
daarvan ging het over de innovatie 
in de melkveesector m.b.v. de 
robot.  Tijdens één melkbeurt 
kon een robot 200 waarden 
verzamelen, dat zijn rond de 
1000 waarden per dag, per koe. 

Dat zijn 29,2 miljoen waarden 
per bedrijf per jaar (als je uitgaat 
van een bedrijf met 80 koeien). 

Nou daar moet wel toekomst in 
zitten…!

Na afloop hebben we gezellig 
een biertje in de Veefokkerskamer 
gedronken, waarbij Arie van Kamp 
ook een kijkje kwam nemen en 
er eentje mee dronk. Kortom, een 
leerzame en gezellige avond! 

Katinka Duim

Lezing MPR-gegevens
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Easi-Scan

Een aantal maanden geleden was 
er op het bedrijf van mijn ouders 
een RE cursus onder leiding van 
Maarten Pieterse. Dit was pas 
de tweede keer dat ik mee deed, 
maar door het enthousiasme 
van Maarten en alle goede uitleg 
kon ik al veel meer structuren 
onderscheiden dan de eerste 
keer. (Toen was ik al blij als ik 
überhaupt wat kon voelen tussen 
al die poep.) Tijdens deze cursus 
was ook Steven de Nie van 
Dynamic Support aanwezig met 
een paar scan apparaten, zodat 
wij de dingen die we dachten te 
voelen in beeld konden brengen. 

Na afloop van deze middag, 
tijdens het eten van de taart, 
vertelde Steven dat hij een mooie 
tweedehands Easi-Scan in de 
aanbieding had. Steven wilde 
deze scan het liefst aan een 
veterinaire student verkopen, 
zodat de scan ook uitgeleend kan 
worden aan de Veefokkers voor 
bijvoorbeeld de RE cursussen. 
Op deze manier hebben veel 
studenten profijt van deze scan. 
Mijn ouders en ik zijn op dit aanbod 
ingegaan met het idee dat als ik 
nog een aantal cursussen van 
Maarten volg en thuis veel koeien 
ging voelen, ik over een tijdje 
zelf de koeien op ons bedrijf kan 

scannen. Mocht dat goed gaan, 
kan ik ook op andere bedrijven 
gaan scannen en er wat mee 
bijverdienen. 

Afgelopen cursus was ook weer 
zeer leerzaam. De eerste paar 
koeien zijn altijd even lastig, maar 
na een paar aanwijzingen gaat het 
herkennen van de dracht of juist 
afwezige dracht veel sneller.

Nu, een paar maanden, heel veel 
koeien en twee middagen cursus 
van Maarten later, kan ik al redelijk 
overweg met de scan en heb ik 
thuis de eerste diagnoses gesteld. 
Superblij was ik toen ik mijn eerste 
cysteuze koe scande! Mijn ouders 
iets minder…

Robin Peters
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Veterinair Kampioenschap

Woensdag 4 maart was het 
dan zover, de strijd om het 
veterinair kampioenschap 
rundveebeoordelen.  

Met bijna twintig geoefende 
deelnemers was het zeker niet 
makkelijk om dit jaar de hoogst 
haalbare Veefokkeriaanse titel 
in de wacht te slepen. De strijd 
brak los, we verdeelden ons in 
twee groepen waarna we het 
formulier op boven- en onderbalk 
kenmerken konden invullen. 

Na deze eerste ronde was het 
aan de commissie de taak om 
zo snel mogelijk alle scores te 
berekenen, zodat bekend werd 
wie er een mondeling mocht 
doen. De commissie moest hard 
werken met dit aantal deelnemers 
en wist bijna met net zoveel verve 
als de echte Daatselaar de score 
te brengen.

Uiteindelijk werd er door de beste 
beoordeelaars van de eerste 
ronde mondeling gedaan en 
was Jilles de Theije de terechte 
winnaar. Na al die jaren van 
oefenen mag eindelijk zijn naam 
op de beker prijken.

Natuurlijk mag hier geen woordje 
van dank richting de Tolakker 
ontbreken, zij die ons weer hebben 
voorzien van een zeer mooie 
selectie koeien, die uiteraard 
zoals wij het als Veefokkers graag 
zien beschikken een mooi droog  
beenwerk met een parallelle stand 
en een juiste klauwhoek, oftewel 
‘Beste Benen!’

De top vijf van het veterinair 
kampioenschap: 

1. Jilles de Theije 
2. Corstiaan van Schaik 
3. Fokke Sikkema 
4. Fietje van Bochove 
5. Elise de Jong 

Fokke Sikkema
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Veterinair Kampioenschap
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Hallo boeren en burgers, beste 
veterinairen,

Mijn naam is Peter van der Loos, 
ik ben 20 jaar oud en ik ben een 
boerenzoon. Hier ben ik uiteraard 
trots op. 

Onze boerderij is gelegen in de   
polder van het Zuid-Hollandse  
dorpje Abbenbroek. Mijn vader 
heeft een melkveehouderij met 50 
koeien. We hebben jaarlijks ook 
nog zo’n 20 stuks jongvee lopen. 
Het areaal waar wij op boeren is 27 
hectare groot, waarvan een kleine 
25 hectare weiland is. Vanaf april 
lopen de koeien overdag buiten 
en wanneer de eerste snede in 
de kuil zit, gaan de koeien ook ’s 
nachts naar buiten. 

Afgelopen jaar hebben we 
sleufsilo’s gelegd voor de maïs 
en bostel, dit jaar komt er nog 
eentje bij voor het kuilgras. Verder  
hebben we op het staldak 100 
zonnepanelen liggen, hierdoor is 
onze energiehuishouding voor het 
bedrijf en het woonhuis neutraal.

Ik heb 3 zusjes en een broer, maar 
van ons vijven ben ik altijd het 
meest geïnteresseerd geweest in 
de boerderij. 

Toen ik een jaar of 8 was wist ik 
bijna alle namen van de koeien 
uit mijn hoofd. Ik probeer dat 
nu nog steeds wel een beetje 
bij te houden, maar doordat ik 
doordeweeks niet thuis ben, lukt 
het steeds minder om de koeien 
goed te blijven kennen. Daarom 
melk ik de koeien ook graag als ik 
in het weekend weer thuis ben. 

Naast koeien melken vind ik 
het afkalven ook heel mooi, 
het is toch prachtig als je weer 
een nieuw leven op aarde mag 
zetten! 

In de toekomst zie ik mijzelf als 
veearts, mogelijk gecombineerd 
met de boerderij samen met mijn 
broer. We willen de boerderij dan 
uitbreiden en gaan automatiseren, 
echter dit is nog toekomstmuziek. 
Eerst maar eens deze fantastische  
studie afmaken.

Hooii!!

Boerenbloed
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Boerenbloed
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Joost mag ‘t weten

In de rubriek “Joost mag het 
weten“ kijken we naar een 
schattige kinderfoto van een 
bekende Veefokker. Door enkele 
oudere Veefokkers werden wij 
als commissie erop gewezen dat 
deze rubriek niet nieuw is, maar 
terug van weggeweest! 

Deze foto is al een aantal jaar 
geleden genomen, toen het nog 

een klein veefokkerinnetje was. Je 
herkent haar bijna niet meer terug! 

Wie het is?  
Joost mag het weten!

Kan jij ook niet zien wie het is? Spit 
deze Koeieletters dan goed door, 
want we hebben het antwoord 
ergens verstopt!



de beste 
mengvoeders

en een 
professioneel 

advies

wij helpen 
u elke dag 

vooruit

WWW.DE-HEUS.NL

U wilt 
vooruit met 
uw rundvee

wij helpen 
u elke dag 

vooruit

Onze 
mengvoeders 

helpen u 
een handje





BiLE Texel
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In ‘t kort
Naam: Robbert van Sambeek
Leeftijd: 29 jaar
Geboorteplaats: Eindhoven
Gezinssituatie: Heeft een vriendin
Functie: Junior universitair 
docent

Waar heb je gestudeerd en hoe 
ben je op de faculteit terecht 
gekomen?
Na de basisschool ben 
ik verhuisd naar België. 
Ik heb diergeneeskunde 
gestudeerd in Gent. Ik wilde 
altijd gezelschapsdierenarts 
worden, maar toen ik aan de 
opleiding begonnen was, leek 
landbouwhuisdieren me veel 
leuker. Na de studie ben ik aan 
het werk gegaan in Frankrijk. Daar 
was ik praktiserend dierenarts voor 
vleeskalveren in een groot gebied 
in Bretagne, wat dus heel veel 
rijden was. Ik ben mede daarom 
in september 2012 hier aan de 
faculteit komen werken en ik zou 
graag willen blijven.

Junior universitair docent, wat 
houdt dat nou precies in?
Ik geef zowel theorie- als 
praktijkonderwijs in de bachelor, en 
in de master geef ik vooral les over 

pluimvee. Als junior universitair 
docent ben ik ook bezig met een 
promotie op luchtweginfecties bij 
pluimvee.

Wat zijn je hobby’s?
Ik hou van sporten; ‘s avonds 
geef ik onder andere pilates op 
de sportschool. Daarnaast ga ik 
graag naar de film, en ik vind het 
ook leuk om lekker te koken: ik 
probeer graag nieuwe recepten.
Reizen vind ik ook leuk, ik wil nog 
een keer een avontuurlijke reis 
door Nieuw-Zeeland of Lapland 
willen maken.

Hoe zou je het type ‘Veefokker’ 
omschrijven?
Veefokkers zijn hardwerkende 
studenten die goed kunnen 
feesten! Als ik er kom is het 
supergezellig, iedereen staat met 
beide benen op de grond, en is 
heel open. Ik ben toch nog steeds 
een beetje verontwaardigd dat ik 
niet uitgenodigd ben op de borrel, 
nadat ik keizersnede heb gedaan 
bij Mohna ;).

Hoe zouden je collega’s je 
omschrijven?
Ik denk als behulpzaam en 
vriendelijk. De deur staat altijd 
open, en je mag altijd mailen als 

Onderonsje
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je vragen hebt. Verder kan ik ook 
heel sarcastisch zijn, als je me wat 
beter kent.

Heb je nog een tip voor de 
veefokker?
Geloof niet alles wat op papier 
staat, of wat je als eerste ziet 
(in de studie en bij klinische 
aandoeningen). Blijf kritisch en 
houd je ogen open, ook al kost dat 
wat meer moeite.

Onderonsje
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Er moet toch echt gewerkt gaan 
worden. Toch wel een beetje 
een schok  na 10 jaar het mooie 
leven van studeren, feesten en 
anderen gekkigheid aan de 
Yalelaan te hebben genoten.  
Voor dat het werkende leven 
kon beginnen moest er natuurlijk 
eerst gesolliciteerd worden. 
Zoals sommigen van jullie op dit 
moment ervaren, het veterinaire 
banen vijvertje is niet erg groot. 
Elke net afgestudeerde dierenarts 
probeert vervolgens toch een lijntje 
uit te gooien, zo ook ik, maar met 
weinig succes helaas. Het mooie 
van ons diploma is dat het in veel 
landen erkend wordt en je er dus 
zonder al teveel moeilijkheden als 
dierenarts in het buitenland aan 
de slag kunt. In sommige landen 
is overbevissing wat minder aan 
de orde wat de kans op “beet” 
vergroot. 

Met deze gedachtengang en het 
feit dat na mijn afstuderen de banen 
in Nederland schaars waren, leek 
het me mooi om wat tijd in Nieuw-
Zeeland of Australie te slijten. 
Voor registratie als dierenarts in 
Australie is het behalen van de 
NAVLE vereist en hoe leuk die 
tien jaar ook waren; ik had wel 
even genoeg van toetsen en  

studeren. Dus Nieuw Zeeland 
maar proberen. 

Na drie brieven, één 
sollicitatiegesprek via Skype en 
het nodige papierwerk ben ik 
in begin april 2013 aan de slag 
gegaan in een tweemans praktijk 
in Gordonton, een buitenwijk 
van de stad Hamilton op  het 
Noordereiland.  

De eerste weken waren erg 
spannend en vermoeiend 
maar zeker ook heel leuk. De 
“vreemde” taal, een nieuw 
land en niet te vergeten mijn 
eerste baan als dierenarts, 
dat is best heftig. Hoe hard ik  
tijdens mijn studie ook ge- 
schreeuwd had dat ik nooit een  
gezelschapsdier aan zou raken 
stond ik op dag twee al de eerste 
gezelschapsdierenconsulten te 
draaien. Maar alles went;  zo ook 
dit.

En na succesvolle behandeling 
van een prolaps penis bij de eend, 
cavia’s met schurft, een stuipende  
border collie met 42°C als gevolg  
van een slakkengifintoxicatie, 
vind ik het eigenlijk best wel 
heel leuk. Dit soort activiteiten 
bedragenongeveer 10% van de 

Dierenarts en dan
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Dierenarts en dan

werkweek, voor de rest houd ik me 
bezig met koeien. 

De gemiddelde bedrijfsgrootte 
bedraagt hier ongeveer 350 koeien, 
het werk is door de manier van  
boeren sterk seizoensgebonden.
Ondanks de grotere aantallen is 
er toch zeker nog aandacht voor 
de individuele zieke koe. Een 
visite voor een ziek kalf is ook niet 
ongewoon.

Het lastigste van ons vak vind ik 
dat diereigenaren en veehouders 
alles mogen vragen en dat ook 
doen. Wij fungeren als schietschijf 
voor hun vragen. Hoe ver het schot 
ook uit de richting is, er wordt een 
scherp antwoord verwacht dat “in 
de roos” is. Op zulke momenten is 
het essentieel je ervaren collega’s 
zonder enige drempel te kunnen 
benaderen. Zeker in een land waar 
houderij, voeding, management 
en enkele dierziekten totaal nieuw 
zijn!

Naast het feit dat er in Nieuw-
Zeeland plenty opties zijn om je 
te ontwikkelen als dierenarts, is 
het ook een waanzinnig land om 
te wonen. 

In de zomer kun je volop genieten 

van alles wat dit land te bieden 
heeft en in de winter/lente kun 
je je geluk niet op tijdens het 
afkalfseizoen, prime-time voor een 
landbouwhuisdierenarts die van 
aanpakken houdt. 
Hou je van vissen, jagen, wandelen, 
klimmen, duiken, snorkelen, surfen, 
mountainbiken, motorcrossen, off-
road rijden,  zeilen, zon, zee strand, 
skieen, snowboarden, grote 
ezels en wil je dit alles binnen 
handbereik hebben. Misschien 
is Nieuw-Zeeland een optie voor 
jou!?

Zelf plannen  om deze kant op 
te komen voor stage, werk of 
vakantie en je hebt vragen of zoek 
je een verblijfplaats; schroom niet 
en email, bel of facebook!

Cheers, 

Theo Wieggers
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Hallo lieve Veefokkers, 

Toen ik werd gevraagd 
iets te vertellen over mijn 
buitenlandavontuur, kwam het  
antwoord ‘natuurlijk, leuk’ en 
daarom hier een stukje voor de  
geïnteresseerde lezers. 

Nadat ik bij BIC langs was geweest, 
rees vraag of ik niet naar Hongarije 
wilde voor onderzoeksstage – ‘of 
heb je zelf al concrete ideeën?’ 
Aangezien ik het concrete idee 
‘buitenland’ nog niet verder had 
uitgewerkt, leek Hongarije best 
een goede optie. Na even Googlen 
kwam ik er al snel achter dWat 
Hongarije grenst aan landen zoals 
Oostenrijk, Slovakije en Oekraïne. 
Het ware Oosten van Europa dus, 
ik besloot me op dit avontuur te 
stortten en ging alles regelen. 
 
De eerste dag van  
september was het dan echt zover 
en stapte ik op het vliegtuig naar 
Boedapest, de hoofdstad van  
Hongarije. Eenmaal  
aangekomen, bleek dit een 
prachtige stad te zijn met vele 
mooie oude gebouwen. De Donau 
scheidt de stad in een het deel 
Buda en het deel Pest, waar de 
Marek József, students dormatory  

gelegen was. Dit is een soort 
campus voor studenten  
Diergeneeskunde van de Szent 
István University, waar ik een 
onderzoeksstage voor zou 
gaan doen. De eerste dagen in 
Boedapest, omringd door Turkse  
stoombaden, gyros en kebab 
zaakjes, waren goed door te komen.  
 
Daarna kwam ik voor de stage 
terecht op het particuliere 
melkveebedrijf Martontej 
(tej=melk in het Hongaars).  
 
Met ruim 900 koeien was dit 
een bedrijf waar meer dan 
40 man personeel rondliep 
en wat omgeven was door 
een serieuze security-gate.  
 
Erg vreemd maar wel gezellig 
want na een kalverij was er ook 
’s nachts altijd iemand van de 
security om even een praatje te 
maken als je toch wakker was. 

Voor het onderzoek hebben we 
met een team van vijf man zo’n 
honderd kalverijen bijgehouden 
waarbij bloed acid-gas monsters 
genomen moesten worden.  

Ook hebben we bloedmonsters 
voor hormoonbepalingen 

Internationaal 
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Internationaal 

gedaan en een aantal klinische 
parameters gemeten zoals body 
condition score van koe en apgar 
score van kalf. Erg interessant 
en zeker leerzaam om te doen!  
 
De mentaliteit en gewoonten van 
Oost-Europeanen moest ik wel 
even aan wennen. Zo waren de 
koeien van het bedrijf verdeeld 
over tien verschillende schuren. Er 
werd vooral gebruik gemaakt van 
potstallen, in 
tegenstelling tot de vele 
ligboxstallen die men in Nederland 
ziet. Het personeel was wel erg 
behulpzaam en vriendelijk en 
ondanks de taalbarrière hebben 
we veel gelachen en geleerd van 
elkaar! 

Na het onderzoekswerk heb ik 
nog een tijdje doorgebracht op de 
studentencampus in Boedapest 
met vele Erasmus studenten. Dit 
waren studenten Diergeneeskunde 
vanuit heel Europa en verder.  
 
Met een Turks en Hongaars 
kamergenootje, Spanjaarden, 
Portugezen maar ook studenten 
uit het Midden-Oosten en zelfs 
Brazilië heb ik veel verschillende 
mensen en culturen leren 
kennen. Gelukkig was iedereen 
goed te spreken over de echte 
Hollandse hutspot tijdens een 
internationaal diner en heb ik een 
mooi avontuur beleeft!   
Sziasztok!

Baukje Andela



Marco Bakhuis op 

zoek naar zijn rode 

dop: “Ik heb er 

twee afgetrokken.”

Over een geopend bierflesje

Marline van M.: “Een gat 

in de arm van je blouse.” 

Martijn W.: “Dat heet een 

mouw.”

“Joost, hoe ga je het doen 

met Janna?”

- Sanne de Vries
Marlieke P.: “Ik kan mijn 

maaginhoud van de ene 

naar de andere kant 

bewegen.”

Elise de J.: “Marlieke 

heeft penscontracties!” 

Hooizolder



Marco Bakhuis op 

zoek naar zijn rode 

dop: “Ik heb er 

twee afgetrokken.”

Over een geopend bierflesje

“Een vis vangen en niet 

opeten is hetzelfde als 

een ree doodschieten en 

laten lopen.”

- Aron Coenders

Jelmer H. tegen Marline 

van M.: “Mijn zak is toch 

even groot als die van 

jouw.” 

Over de jaszak van bestuursjas

Janneke P.: “Ik doe niet 

meer aan zelf-spanking.” 



44

Redactieleden
Marline van Mil  (voorzitter)
Elise de Jong
Bouke van Leeuwarden
Cora Honingh
Jessica Knol 
Kim van Oostrum 

Kaft
Hans Germeraad/Agami 

Drukwerk
Linea Recta

Adverterteren
Voor informatie over de mogelijkheden tot 
adverteren, vragen wij u om contact op te 
nemen met 

Marline van Mil 
E-mail: m.a.p.vanmil@students.uu.nl 

Contact
Redactie V.V.F.C. “De Uithof”
Yalelaan 1
3584 CL Utrecht
E-mail: bestuur@veefokkers.com
www.veefokkers.com
Tel.: 030-2534694

Bestuur V.V.F.C. “De Uithof”
Voorzitter:      
Vice-voorzitter:
Secretaris:         
Penningmeester:     
Vice-penningm.:       
Lid PR:                

Koeieletters
is een verenigingsblad dat 4 maal per jaar 
verschijnt. 
Oplage: 1000 st.
De redactie draagt geen verantwoording 
over de stukken onder auteursnaam.

Opzegging van het abonnement kan door 
dit telefonisch of per mail door te geven, 
minimaal 1 maand voor het einde van het 
kalenderjaar.

22e jaargang, april 2015

V.V.F.C. “De Uithof” wil de 
volgende afgestudeerden  
feliciteren:

Major LH/VV – Minor LH/VV 
De heer M.W.N. de Bruin
Mevrouw C.M.A. van Dongen
Mevrouw M. van der Most
Mevrouw T.C.W. Ploegaert
De heer H. Veenstra 

Major Paard - Minor Paard
Mevrouw E.L. van Beuzekom
Mevrouw D. van Vliet  

Major GD – Minor GD 
Mevrouw C. van Es
Mevrouw M. Pallast
Mevrouw W.W.M. Ploegaert
Mevrouw A.J. Sleiderink 

Major GD – Minor Onderzoek 
Mevrouw M.G. Pouwer
 

Afgestudeerden 

Colofon

Anton Verleun 
Jelmer Hoekstra
Elise de Jong
Joost Boerrigter
Marline van Mil 
Sophie Versteegen

de   ZORG
ACCOUNTANTS

Accountancy en advies 

Wij zijn de financiële experts voor de medische beroepen. Van dierenarts tot arts, 

specialist, tandarts, orthodontist, fysiotherapeut en apotheker. Onze organisatie werkt 

landelijk vanuit 4 vestigingen. Wij bieden meer dan de traditionele dienstverlening. 

Persoonlijke aandacht en financieel advies op maat maakt deel uit van onze filosofie. 

Natuurlijk gaat het daarbij om accountancy en fiscaal advies maar ook andere zaken die 

van belang zijn voor uw praktijkvoering en uw persoonlijke situatie. 

Uw partner 

U kunt op ons rekenen als sparringpartner of adviseur voor al uw financiële zaken, maar 

ook in bijzondere situaties.  Dankzij onze kennis en ervaring staan we u ook bij in de 

minder alledaagse momenten van uw carrière. Zoals bij overnames, 

terugtreden/pensionering en zelfs conflicten.  

Contact 

Indien u vragen heeft of geïnteresseerd bent in onze dienstverlening dan kunt u contact met 
ons opnemen. Ons telefoonnummer is 088 – 10 20 800.  www.dezorgaccountants.nl 
   

   

De ZorgAccountants, daar wordt u beter van! 

Vestiging Arnhem Vestiging Bilthoven Vestiging Houten      Vestiging Groningen 
Velperweg 79 Soestdijkseweg Zuid 179 Randhoeve 221 Hereplein 6 
6824 HH Arnhem     3721 AB Bilthoven 3995 GA Houten  9711 GA  Groningen 
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Zoetis B.V.
Postbus 81055
3009 GB Rotterdam
www.zoetis.nl
info.nl@zoetis.com

© 2015 Zoetis B.V.

Bij Zoetis draait het om de diergezondheid. We maken 
ons sterk om veehouder en dierenarts te voorzien van 
hoogwaardige geneesmiddelen, vaccins en diensten. 
Met oplossingen die voortkomen uit ons uitgebreide R&D-
programma en waar het werkveld om vraagt. Want bij 
Zoetis werken we graag samen aan resultaten die tellen. 


